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Írásbeli választ igényl ő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani
Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez

„Egyetért-e az MVM Zrt.-nek a közérdekű adatigénylésemre adott válaszával? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

2017. július 12-én közérdekű adatigényléssel fordultam az MVM Zrt-hez, melyben arr a

szerettem volna választ kapni, hogy áll(t)-e szerződéses kapcsolatban a társaság az általa m

felsorolt civil szervezetekkel (a CÖF-CÖKA partnerszervezeteiről van szó), illetve hog y

adott-e anyagi támogatást ugyanezen civil szervezeteknek . Július 27-én azt a választ kaptam ,

hogy „ az MVM Zrt. támogatásait nem közpénzből, hanem saját forrásból fedezi, így az Infotv.

26. § (1) bekezdése rá nem vonatkozik” . Újabb, augusztus 3-i megkeresésemben a 25/2014 .

(VII . 22.) AB határozatra hivatkoztam, mely kimondja : „Az MVM Zrt. közfeladatot ellátó

szervnek minősül függetlenül attól, hogy tevékenységét versenykörülmények között végzi . ”

Augusztus 15-i válaszában a társaság a következőket írta : „Az adatigénylésben szerepl ő

információkérések az MVM Zrt . vállalkozási tevékenységéb ől eredő, vállalkozói vagyonából

finanszírozott kifizetésekre vonatkoznak, melynek során nem közpénz, hanem az MVM Zrt.

saját forrásai kerülnek felhasználásra. Vállalkozási tevékenységének megvalósítása körében

az MVM Zrt. más gazdasági szervezetekkel azonos megítélés alá esik, és az igényelt adato k

nem közügyekre, hanem az MVM Zrt. vállalkozási tevékenysége során meghozott döntéseine k

megismerésére vonatkoznak, a kért információk kiadása a közügyek átláthatóságának

megvalósítását — így az Info . tv. törvényes célját - nem szolgálja.”
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Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. Egyetért-e az MVM Zrt-nek a közérdekű adatigénylésemre adott válaszával ?

2. Nemzetgazdasági miniszterként Ön egyetért-e azzal, hogy a kért információk kiadás a

a közügyek átláthatóságának megvalósítását nem szolgálja ?

Budapest, 2017 . október 18 .

Demeter Márt a

országgyű lési képviselő
LMP
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